
Disputes per ocupar l«espai p�blic a Roses

L'Ajuntament crear� una comissi� per decidir com s'adjudiquen les barres

de bars durant les activitats

ROSES | C.VILË

La Regulaci� de la utilitzaci� dels espais p�blics de Roses com la pla�a Frederic Rahola o el teatre, i l'explotaci�

de les barres de bar que s'hi exploten est� por tant molts maldecaps a l'Ajuntament de Roses. L'anterior equip de

govern encap�alat per Magda Casamitjana va aprovar un reglament el 2009 per establir unes bases per� no va

agradar a algunes entitats, que haurien amena�at d'anar als tribunals, tot i que no ha estat aix�. L'actual govern

tot just entrar va anulálar el reglament adduint que era massa complicat. La setmana passada, en el quar t intent,

es va poder aprovar la regulaci� de l'espai p�blic i s'ha deixat per a m�s endavant la de les barres del bar que

continua generant controv�rsia.

"El reglament estava molt mal fet" i "han acabat al tribunal les decisions". Aix� �s el que defensava l'alcalde,

Carles P�ramo en el darrer ple i que ha sostingut des que va decidir anulálar l'anterior regulaci�. Preguntat per

Diari de Girona i despr�s de comprovar l'expedient, P�ramo ha explicat que van presentar un recurs per la via

administrativa per� f inalment no van acudir als tribunals.

La regidora i exalcaldessa, Magda Casamitjana, defensa que "el reglament est� ben fet, i hi va haver un �nic

conf licte entre dues entitats que no hi va haver manera que cedissin en compar tir uns dies les barres". Es

refereix a l'AE Roses i Club Base Roses, dos clubs espor tius que es disputen la celebraci� de les quines de

Nadal a  l'espai p�blic de la pla�a Frederic Rahola.

L'AERoses �s l'entitat m�s antiga i que va engegar aquesta activitat, mentre el base �s un club m�s recent. El

govern de Casamitjana va voler regularitzar l'�s dels espais despr�s que el base deman�s poder-hi par ticipar. El

regidor Paco Mar t�nez va explicar que "quan vam arribar a l'Ajuntament no hi havia un reglament d'�s d'espais

p�blics, el primer que arribava se l'enduia o dependia de qui governava de la seva voluntat de donar o treure". Es

va aprovar el reglament i el primer any es van repar tir els dies. Per� el seg�ent, van continuar els problemes.

L'AERoses defensa el dret a continuar celebrant una activitat que van engegar i que han celebrat hist�ricament.

El president Sergi L�pez considera que s'ha de respectar i altres entitats buscar recursos per altres vies. Aix�

�s el que ha incl�s l'equip de govern al nou reglament aprovat al darrer ple. "Tindr� prioritat el que tingui m�s

antiguitat en la celebraci� de l'activitat", va dir P�ramo, amb les cr�tiques del PSC que considera que ser m�s

jove o m�s vell no hauria de ser una condici�.

El pla s'havia intentat aprovar en altres ocasions per� els vots en contra de membres del propi govern ho havien

impedit. En aquesa ocasi� tampoc s'ha tirat endavant tota la proposta inicial. S'ha aprovat el reglament d'espais

deixant aparcada per a una nova regulaci� l'adjudicaci� de les barres on se serveixen begudes i aliments durant

les activitats com la quina o el carnaval. L'anterior govern les posava a concurs.

El grup Gent del Poble-AM va demanar el comprom�s de crear una comissi� de grups, t�cnics i serveis jur�dics

per afrontar aquesta nova regulaci�. El comprom�s respecte a aquest punt va permetre que la regulaci� tir�s

endavant amb els vots de CiU, PP (que en anteriors plens hi havia votat en contra) i el GDP. "Avui parlem dels

espais p�blics, de les barres ja en parlarem", va concloure l'alcalde, Carles P�ramo.
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